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Protokoll  
Fra møte nr. 08/20-23 i Regionstyret, avholdt som teams møte mandag 1. februar 2021 fra 
klokken 20:15 til klokken 21:30. 
 
 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) Regionsleder 

Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
 
 

Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Toril Nesbø Høiland 
Janne Kjær 
Anders Utbjo 
Christian Berven 
Solfrid Bekkevik 

   
Administrasjonen Daglig leder 

Ansattes representant 
 

Erik Andersen  
Anita Bergsvik 
 

   
   
Forfall 
 

Ingen  
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049 Godkjenne protokoller 
 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 06-20-23 
     RS protokoll 07-20-23 
     AU protokoll 05-20-23 
            
                            RS-vedtak i sak nr. 049 
Regionstyre protokoll   06-20-23   godkjennes. 
Regionstyre protokoll   07-20-23   godkjennes. 
 
Arbeidsutvalgsprotokoll 05-20-23   godkjennes. 

 
 
050 Regnskap 
 
Til møte forelå regnskapsrapport pr 01. februar 2021 og tildelingsbrevene for krisepakke 3. 
 
Likviditeten til Regionen er veldig god, og vi har god kontroll på pengestrømmen. Det er 
fortsatt ingen særskilt grunn til bekymring. 
 
Regnskapet ble gjennomgått, og det viser p.t et overskudd på ca kr 2 700 000,-. Det er noen  
korrigeringer og føringer igjen før regnskapet er ferdigstilt.  
 

RS-vedtak i sak nr. 050 

Regionstyret ønsker at overskuddet skal benyttes til å dekke underskuddet vi vil få i 2021.  
 
Når regnskapet er ferdigstilt innkalles det til nytt Regionstyremøte. I dette møte vil også 
påmeldingsavgiftene for sesongen 2021-2022 bli vedtatt. 
 
Regions SørVest har også søkt, og fått innvilget, kompensasjon for fire forskjellige tiltak i 
krisepakke 3: 
 
Dette er følgende tiltak: Kr   36 260,- Trener/dommerkurs 
 
    Kr 267 840,- Avlyst senioraktivitet 
 
    Kr 161 514,- Avlyst yngreaktivitet 
 
    Kr 507 500,- Landsturneringen. Kr 253 750,- er  

                                                                       overført NFF Agder som medarrangør 
 
 
Beløpene er mottatt og ført på regnskapet for 2020. 
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051 Budsjett 2021 

Det er Regionstinget som vedtar budsjettene, og budsjettet for 2021, 2022 og 2023 ble 
vedtatt på Regionstinget i mai 2020. 

Grunnet Covid-19 situasjonen vi befinner oss i, ser Regionstyret det som nødvendig å endre 
budsjettet for 2021. Dette er også i tråd med Regionstyrets mandat. 

Ref Regionstyrevedtak 045-20-23, forelå et utkast til budsjett for 2021 slik situasjonen ser ut 
pr i dag.  

Marianne R. Johnsen og Erik Andersen vil fortsette arbeidet med ferdigstillelse av budsjettet, 
og legge det frem til vedtak i slutten av februar 2021 som tidligere vedtatt. 

Pr i dag viser budsjettet for 2021 et underskudd på kr 2 370 000,- 

RS-vedtak i sak nr. 051 

Til orientering. 

 
 
052 Status administrasjonen 
 
Daglig leder orienterte Regionstyret om status i administrasjonen. 
 
Selv om det dessverre kun er gjennomført noen få kamper siden siste møte, brukes det 
fortsatt mye ressurser på kampoppsett og tilrettelegging for kamper og arrangement frem i 
tid, slik at vi er klare til oppstart umiddelbart når det åpnes for kamper igjen. 
 
Pr i dag har regjeringen utsatt alle kamper og arrangement til 16. februar 2021. 
Vi håper at vi kan komme igang med arrangement- og kampaktivitet igjen umiddelbart etter 
denne datoen. 
 
Vi har også gjennomført to Teams møter med alle klubber som har lag i seniorklassene. 
Dette for å informere om status og mulig gjennomføring av aktivitet i disse klassene. 
Deltakelsen og engasjementet i møtene har vært meget bra, og vi får mange positive 
tilbakemeldinger fra disse møtene. Det var totalt 90 deltakere på begge møtene. 
 
Det legges også fortsatt mye ressurser i både kursing og spillerutvikling slik at vi er klare for 
oppstart med en gang det åpnes opp for denne aktiviteten igjen. 
 
Administrasjonen har også fulgt opp kommuner som har planlagt å benytte idrettshaller til 
vaksinering. Flere kommuner har endret planene, og funnet andre løsninger, etter at vi har 
vært i kontakt med dem. 
 
De fleste er fortsatt mestedelen av arbeidsdagene på hjemmekontor. 
 

RS-vedtak i sak nr. 052 

Til orientering. 
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053 Forbundsrådsmøter 

Det har siden siste Regionstyremøte vært gjennomført tre forbundsrådsmøter. 

Det har i perioden vært stort fokus på arbeid med å holde mest mulig åpent for aktiviteten for 
barn og unge, samt å unngå bruk av idrettshaller til vaksinering. Som også i mange tilfeller 
betyr nedstengt aktivitet for barn og unge. 
 
Det administrative og politiske apparatet sentralt og regionalt har jobbet tett opp mot, og 
med, NIF-linjen, myndigheter, idrettsråd, særidretter, klubber, politikere, samt ulike 
nøkkelpersoner på alle nivåer.   
 
For NHF Region SørVest sin del har det vært en svært god prosess og kommunikasjon 
med idrettskretsene.  Ett av hovedmålene for arbeidet vårt har vært at barn og 
unge skal prioriteres hos sentrale og lokale myndigheter, og det synes vi å ha fått til.  I tillegg 
har vi, sammen med Idrettskretser, Idrettsråd og klubber, påvirket flere kommuner til ikke å ta 
i bruk idrettshaller for vaksinering og heller bruke andre lokaliteter dersom det er mulig.   
 
Vi må fortsatt bidra til å passe på at barn og unge prioriteres i framtidige beslutninger.  Det er 
dessverre fortsatt noen kommuner i Region SørVest som benytter/skal benytte idrettshaller til 
vaksinering, men det blir heldigvis færre etter at det blir satt fokus på at benyttelse av 
idrettshaller nok en gang stenger ned aktiviteten til barn og unge.   
 
I et av møtene ble også organisasjonsutvikling i norsk håndball, som var et forslag på 
Håndballtinget, oppe til drøfting. 
  
Forbundsrådet ønsket at saken ble behandlet videre på følgende måte:  
  

• Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av representanter fra det politiske og det 
administrative leddet.  

• Forbundsstyret lager et utkast til mandat for arbeidsgruppen.  Mandatet forankres i 
Forbundsrådet.  

• Antatt sentrale områder for en arbeidsgruppe antas å være:  
- Definere områder og gode problemstillinger basert på tingforslaget, rapporten fra Gi 

gass arbeidet og dagens situasjon.    
- Se på organisasjonen norsk håndball, herunder politisk og administrativ 

organisering, administrative prosesser og organisasjonsprosesser med bakgrunn i at 
norsk håndball er en organisasjon i kontinuerlig positiv bevegelse.  

- Effektivisere den politiske og administrative delen av norsk håndball.  
- Det gis en løypemelding på arbeidet i Ledermøtet i juni 2021.  Et endelig forslag 

framlegges på Håndballtinget i 2022.  
 
  

RS-vedtak i sak nr. 053 

Regionstyret mener at det har blitt arbeidet særdeles bra med aktivitetsfokuset i perioden, og 
at det er viktig at dette arbeidet fortsetter i tiden fremover også. 
 
I forbindelse med videre arbeid og organisasjonsutvikling ønsker Regionstyret å spille inn 
sine synspunkter i saken. 
 
Marianne Rasch Johnsen og Christian Berven forfatter utkast til brev/innspill. 
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054 Krisepakke 4 
 
Koronakrisepakke 4 for frivillige lag og organisasjoner er klar. Formålet med ordningen er å  
Kompensere frivillige organisasjoner som har betydelig inntektsbortfall fra arrangement eller  
annen spesifisert aktivitet, som følge av pålegg eller råd gitt av styresmaktene i forbindelse 
med covid-19 utbruddet. 
 
Regionen søkte, og fikk innvilget kr 133 700,- i krisepakke 1.  
 
I forbindelse med Krisepakke 2 søkte vi ikke.  
 
Regionen søkte, og fikk innvilget kr 973 114,-. Kr 253 750,- overført NFF Agder. (Se sak 50). 
 
I forbindelse med krisepakke 4, er det flere bortfall av arangement og annen spesifisert  
aktivitet vi vil søke på. 
 

RS-vedtak i sak nr. 054 

Regionstyret støtter søknad. 
 
Administrasjonen søker Lotteritilsynet og spesifiserer i henhold til kriterier. 

 
 
055 Lisens 
 
Grunnet Covid-19 og påfølgende aktivitetsnedgang har også lisenstallene, naturlig nok, hatt  
en nedgang. 
 
Pr dato, sammenlignet med sesongen 2019-2020 har vi en nedgang på rundt 1000  
lisensierte spillere i aldersgruppen 13-19 år. 
 
Pr dato, sammenlignet med sesongen 2019-2020 har vi en nedgang på rundt 1000  
lisensierte spillere i aldersgruppen over 20 år. 
 

RS-vedtak i sak nr. 055 

Til orientering. 

 
 
 
 
 
 
_________________________________  _____________________________ 
Marianne Rasch Johnsen (Regionsleder)  Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


